

2011新款春秋第三代透气防水慢跑运动鞋 超柔软避震舒适跑鞋

产品名称	2011新款春秋第三代透气防水慢跑运动鞋 超柔软避震舒适跑鞋
公司名称	温岭市中贸进出口有限公司
价格	50.00/双
规格参数	货源类别:订货 品牌:LS 货号:kj879
公司地址	温岭市城东街道汇头王村
联系电话	0576-81621166 13906566777

产品详情

货源类别	订货	品牌	LS
货号	kj879	最快出货时间	30天以上
鞋面材质	人造PU	鞋底材质	橡胶
适用性别	中性/男女均可	适用运动	通用
鞋帮高度	低帮	穿着方式	前系带
适合场地	硬地	科技	透气技术
功能	透气	颜色	多款可选
尺码	36、37、38、39、40、41 、42、43	是否外贸	是
外贸类型	出口		

温岭市中贸进出口有限公司位于浙江省温岭市城东街道万昌中路1195号天一茗苑2幢一单元203室。本公司专业从事运动鞋、拖鞋、机电、五金、服装等产品的进出口代理业务，可为中、小型贸易商、生产厂家、个人、国外采购办事处等提供专业进出口代理服务及进出口业务咨询，公司秉承“顾客至上，锐意进取”的经营理念，坚持“客户第一”的原则，自成立之日起，以高品质、低价格、优质服务于天下客，使公司在竞争日益激烈的进出口行业中快速发展。本公司技术力量雄厚，拥有一支优秀团队。产品远销欧洲、美国、及中东等地区。中贸是经国家注册、外经贸部批准，具有进出口资格的企业，与众多鞋业工厂保持着紧密的合作。合作企业有着高素质的员工和一套科学的、严格的产品质量检测管理程序。公司指定专业供应商——路友鞋业有限公司，拥有专业生产运动休闲鞋系列的冷粘流水线以及各类进口专业制鞋辅助设备，在流畅的运作机制下，为中贸提供了专业的技术支持，可靠的质量保证。值此经济腾飞之际，中贸广迎各界有志之士联系洽谈，共谋发展。

wenling zhongmao import and export co., ltd is located in the middle east zhejiang province wenling city streets wanchang · #2 yuan mingyuan 1195 miichele, building a unit room 203. our company is specialized in sports shoes, slippers, machinery and electronic products, metal products, garments, the import and export agency business for

medium and small traders and manufacturers, individuals, foreign buying office offers professional import and export agency service and import and export business consulting, companies adhering to the "customer first, forge ahead" business philosophy, adhere to the "customers first" principle, from the date of establishment, with high quality and low price, high quality service to maintaining truthful, and companies in the increasingly competitive import and export industry in fast development.

the company technical force is abundant, has an excellent team. the products are sold well in europe, america, and the middle east. zhongmao was approved by the national registered, moftec, with import and export qualification approved by the enterprise, with numerous shoe factory maintained a close cooperation. the cooperative enterprises have the high-caliber employee and a set of scientific and strict product quality inspection procedures. company designated professional supplier - road friendly shoe industry limited company, owning professional production movement leisure shoes series of cold nien production line and all kinds of import professional shoe-making auxiliary equipment, in smooth operation mechanism, for zhongmao provides professional technical support, reliable quality assurance.

on the occasion of economic boom, zhongmao widely welcome all of people with lofty ideals with business, and seek common development.